

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 3-13-2020

1. 親愛的家長，我們學校一直都有在密切關心COVID-19在灣區的疫情發展！目前因為Saratoga學區正常運作，所以學校仍然可以正常上課。但是防疫的警覺心不能少！因此懇請家長能與我們密切合作，在孩子的學習不能停的原則下，讓孩子能在安全的環境裡成長學習！首先請家長配合的，如果孩子有不舒服的情形，請不要到校上課！另外我們也有給每班老師準備乾洗手液，讓孩子在進教室前和回家前做好手的清潔，確實做到該做的防疫準備！如果家長還有任何考量，歡迎到辦公室與我們討論。

2. 新學年註冊: 舊生將於下週3/20開始，4/3起新生註冊。學費一年30週\$700元，第二個孩子減\$50, 第三位以上省\$100. 今年為鼓勵家長早點註冊，特別推出早鳥優惠, 凡在5/22學期結束當天或之前前完成註冊，即可拿到福利社價值\$30元折價卷！請大家告訴大家，把握這些優惠及早報名！

3. 預告: 4/3「全校春季表演」因要避免群聚，所以將取消活動。

4. 福利社這星期五將賣Rice Crispy。謝謝福利社 Angela 為大家準備。

1. We have been closely watching the development of COVID-19 on official health page and the school district. At this moment Saratoga school district has no plan of closing the schools and our learning will continue until further notice. However, we would like to remind you and your family a few preventive cares to help prevent the spread of the disease:

a) Teach your kids about good hygiene, such as washing their hands frequently, covering their cough or sneeze with a tissue and throw the tissue in the trash, and avoid touching their eyes, nose and mouth with their hands.

b) If your child is sick please keep them at home.

c) Avoid contact sick people.

We will also ask students to wash their hands and use hand sanitizer before leaving and entering the classroom. We understand your concerns and let's get through this difficult time together. Please contact the office if you have any further questions.

2. Registration for upcoming school year: The registration for returning students will start from 3/20 and new students will start from 4/3. The tuition is \$700 for a school year. Siblings of 2 get \$50 discount. Siblings of 3 or more get \$100 discount. To encourage early registration, you will get \$30 coupon applicable at Snack Shack if your complete the registration on/by 5/22. Please take advantage of the early bird discount.

3. Announcement: Spring Performance on 4/3 will be cancelled to avoid large gathering.

4. This Friday, Snack Shack will sell rice crispy. Thank you, Angela, for preparing the food for us.